
PROTOKOLL 

fört vid styrelsemöte med Sölvesborgs Bridgeklubb 

Datum och tid 2015-10-05 kl.16 

Plats Klubblokalen 

Närvarande Mats Karlsson, ordförande 

Jan-Axel Andersson Laila Håkansson Ingrid Vestergaard 

Gay Thelander 

Lennart Reiz Eva Svensson, suppleant 

Ej närvarande Ann-Christin Pehrson, suppleant 

§ 1 Ordf. hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Laila presenterade Resultat- och Balansrapport för perioden juli-september. Hjärtstartaren är 

betald, 14.344:-. Resultatet för perioden är -11.203:-. Likvida medel: 111.584:-. 

§ 3 Lennart rapporterade från tävlingsverksamheten. Antal deltagare på torsdagarna har ökat 

något. Toms pokal har genomförts, med 30 deltagare. På torsdag den 8 oktober är det 

ärtsoppetävling. Laila tar hand om inköp och köket tillsammans med Ingrid. I Christers 

nybörjargrupp på söndagarna deltar ca 24 spelare. Vad gäller klöverspelet får max. en spelare vid 

varje speltillfälle inneha ruternålen eller högre, med undantag för individuella spelet. 

§ 4 Gay har inte fått tag på fastighetsägaren ännu. 

§ 5 Det första utbildningstillfället för hjärtstartaren blir lördagen den 17 oktober kl. 10.00. Gay och 

Jan-Axel informerar tävlingsledarna. 

§ 6 Laila rapporterade att köket fungerar bra. Laila informerar torsdagsspelarna att de bör fördela 

köksarbetet inom gruppen. Styrelsen funderar på något annat sätt att driva köket. Eva undersöker 

hur det fungerar i Kristianstads Bridgeklubb. Vad gäller julfesten uppdrogs åt Ann-Christin att leda 

och fördela arbetet. 

§ 7 Förelagt budgetförslag för andra halvåret 2015 godkändes. 

§ 8 Mats har ansökt om sponsring hos Sölvesborg Mjällby Sparbank, för framför allt hjärtstartaren. 

Mats ansöker snarast om sponsring även hos Ivetofta Sparbank i Bromölla. 

§ 9 Nästa möte: onsdag 2 december kl. 16.00 i klubblokalen. 

Vid pennan: Justeras: 

Ingrid Vestergaard 


